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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

Beslut 

Ordförande Isabel Smedberg-Palmqvist (L) och vice ordförande 

Kadir Kasirga (S) utsågs att justera protokollet från dagens 

sammanträde. Justering av protokoll ska ske senast torsdagen 

den 10 februari 2022. 
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§ 2   

Anmälan av protokoll  

2.1. Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens 

förvaltningsgrupp den 18 januari 2022 

2.2. Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor den 19 januari 2022 

 
Beslut 

Protokoll från utbildningsförvaltningens förvaltningsgrupp den 

18 januari 2022, samt protokoll från utbildningsnämndens råd 

för funktionshinderfrågor den 19 januari 2022, som blivit 

vederbörligen justerade, anmäls och läggs till handlingarna. 
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§ 3   

Anmälan av beslut från kommunfullmäktige, 

kommunstyrelsen samt stadens nämnder inom nämndens 

verksamhetsområde 

Beslut från kommunfullmäktige, kommunstyrelsen samt stadens 

nämnder inom utbildningsnämndens verksamhetsområde 

anmäldes. 

 
Beslut 

Anmälan godkänns och läggs till handlingarna. 
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§ 4   

Anmälan av delegationsbeslut, inkomna handlingar m.m. 

Delegationsbeslut 
a) Delegationsbeslut till och med den 13 januari 2022 från: 

Avdelningen för stöd kring lärande och elevhälsa 

Avdelningen för ekonomi och styrning 

Förskoleavdelningen 

Grundskoleavdelningen 

Gymnasieavdelningen 

Avdelningen för personal och kompetensförsörjning 

Avdelningen för utveckling och samordning 

 

b) Anmälan av anställningsbeslut från perioden 26 november – 

13 januari 2022.  

105 anställningsbeslut enligt ärendegrupp 1002. 

 

c) Anmälan av beslut om att skolplikten upphör på grund av        

varaktig vistelse utomlands, 24 beslut från perioden 26 

november – 13 januari 2022, ärendegrupp 407a, dnr 4.2.3–

6802/2021. 

 

d) Kritik mot utbildningsnämnden i Stockholms kommun för 

dröjsmål med att överlämna ett överklagande till 

förvaltningsrätten, Riksdagens ombudsmän (JO)  

Dnr 1.6.1–2028/2021. 

 

e) Beslut enligt 11 a § förordning (2020:115) om utbildning på 

skolområdet och annan pedagogisk verksamhet vid 

spridning av viss smitta gällande gymnasieskolan och 

gymnasiesärskolan, gymnasieavdelningen 

utbildningsförvaltningen, 2021-12-16 

Dnr 1.3.3–9061/2021. 

Övrigt 

a) Anmälan av rapporterade anmälningar avseende kränkande 

behandlingar under perioden den 4 december 2021 till och 

med den 14 januari 2022. 

 

f) Brev från allmänheten angående enkät till föräldrar i 

grundskolan, inkom 2021-12-26, dnr 1.5.1–39/2022. 

 
Beslut 

Anmälan godkänns och läggs till handlingarna. 
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§ 5   

Inhyrning av Slakthusområdets gymnasieskola 

Förslag till inriktningsbeslut 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

förslag till inriktningsbeslut och ger förvaltningen i uppdrag 

att återkomma med förslag till genomförandebeslut i 

ärendet. 

 

2. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande att gå vidare med förslag 

till inriktningsbeslut och ger utbildningsförvaltningen i 

uppdrag att återkomma med förslag till genomförandebeslut. 

 

 
Ärendet 

Förvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 15 

december 2021, dnr 2.6.3–2306/2019. 

 

Atrium Ljungberg AB (ALAB) ska uppföra en skolbyggnad 

som SISAB förväntas hyra i förstahand och 

utbildningsförvaltningen i andrahand. I december 2018 slöts ett 

intentionsavtal mellan Atrium Ljungberg AB och SISAB där 

villkor och ramar för projektet anges. Utbildningsförvaltningen 

föreslår att inriktningen är att utbildnings-nämnden ska hyra 

lokalerna i andra hand av SISAB och att förvaltningen därmed 

är slutlig hyresgäst. Förvaltningen föreslås därför få i uppdrag 

att ta fram underlag för genomförandebeslut om inhyrning i en 

gymnasieskola för 800 elever. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samråd med gymnasieavdelningen, samt i dialog med 

exploateringskontoret, stadsbyggnadskontoret och SISAB. 

 

Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 

samverkansgruppen den 18 januari 2022.  

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

förslag till inriktningsbeslut och ger förvaltningen i uppdrag 
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att återkomma med förslag till genomförandebeslut i 

ärendet. 

 

2. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande att gå vidare med förslag 

till inriktningsbeslut och ger utbildningsförvaltningen i 

uppdrag att återkomma med förslag till genomförandebeslut. 

 
Yrkande 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Tina Kratz m.fl. (V) yrkade på återremiss av ärendet. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandet om återremiss mot avslag och 

fann att nämnden avslagit yrkandet om återremiss. 

 

Ordföranden ställde förvaltningens förslag mot avslag och  

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 

 

I den slutliga omröstningen meddelade Tina Kratz m.fl. (V) att 

de avstod från att delta i omröstningen, med hänvisning till 

deras yrkande om återremiss. 

 
Reservation 

Tina Kratz m.fl. (V) reserverade sig mot nämndens beslut 

avseende beslutet om återremiss och anförde följande: 

 

Den grönblåa majoriteten anser att det är nödvändigt att öka 

privata företags ägande av samhällsfastigheter det vill säga 

skolbyggnader, förskolor, idrottshallar, äldreboenden etc.  

En privatisering som den moderatledda majoriteten motiverar 

med att minska stadens låneskuld. Faktum är dock att det är 

mycket billigare för kommunen att låna pengar för att själv 

bygga och äga, jämfört med att låta privata företag bygga och 

sedan hyra ut till kommunen.  

 

Det framkommer även tydligt i tjänsteutlåtandet att den modell 

som majoriteten förordar leder till en väldigt dyr lösning som 

oroar både oss och förvaltningen. ”I takt med att hyran ökar så 

minskar det ekonomiska utrymmet för att genomföra 

verksamhetsanpassningar, vilket på lång sikt kan vara en 

utmaning.” De planer som presenteras här innebär att staden 

frånsäger sig rådigheten och låses i avtal. Det är allvarligt 

betänkande att det gäller den framtida 
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skolfastighetsförsörjningen och något som bara den 

moderatledda majoriteten kan vara nöjd med.  

 

För Vänsterpartiet är det är inte enbart att det är en ekonomiskt 

dålig affär, utan även att den inte kommer att leva upp till 

barnkonventionen. Något som även förvaltningen tydliggör när 

de tvingas väga olika artiklar i Barnkonventionen mot varandra. 

I planerna är skolgården obefintlig vilket bryter mot 

Barnkonventionens artikel 3, som handlar om barns rätt till lek, 

vila och fritid. Den anses uppfyllas endast i begränsad 

omfattning, vilket vi menar är felaktigt då den inte uppfylls alls. 

Det är mycket anmärkningsvärt och rent ut skamligt att den 

borgerliga majoritetens lösningar ger Stockholms barn skolor 

som redan innan de är uppförda är påvisat negativa för delar av 

deras uppväxt.  

 

Med återremitteringen så hoppas vi få svar på några av de 

frågorna som fortfarande kvarstår, då det utöver skolgårdsfrågan 

finns det många frågetecken och ofärdiga lösningar. 

 

1. Angöringsfrågan är inte löst 

2. ”Förvaltningen ser flera synergieffekter mellan skolorna, till 

exempel samnyttjande av labbsalar i Betty Petterssons 

gymnasium.” 

- Vilka fler ”synergieffekter” är tänkta? 

- Vilka risker finns det att samutnyttja labbsalar och mm? 

- Förvaltningen lyfter att det finns flera synergieffekter mellan 

skolorna utöver labbsalarna, vilka är dessa?  

- Finns det några risker med samutnyttjandet?  

- Är det inte rimligt att en nybyggd skola för gymnasiet har 

sina egna labbsalar? 

3. Vad säger Enskede-Årsta-Vantörs SDF om kostnader för 

drift och underhåll av de offentliga ytorna runt skolan som 

kommer bli ungdomarnas skolgård? 

4. Finns det en risk att förslaget överklagas under samrådet 

under remisstiden pga. ovanstående anledningar? 

 

De risker som behäftar projektet både gällande långsiktig 

ekonomi, skolgård och varutransporter måste få en lösning 

innan majoriteten går vidare med projektet. Tyvärr har 

majoriteten inte lyssnat på våra invändningar utan istället räknat 

med att marknaden ska lösa de problem som man inte själv har 

lösningarna på. Nu ser vi svart på vitt att så inte är fallet.  
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Detta ärende omfattar även ett stopp för fastighetskontorets 

planer på att bygga en fullstor idrottshall. Även denna gång ges 

uppdraget till ett privat fastighetsbolag som ska bygga, äga och 

hyra ut till staden. Detta sker utan att staden redovisar några 

ordentliga kalkyler över de stora ekonomiska och 

verksamhetsmässiga konsekvenser som beslutet kommer att få 

över lång tid. Som vi tidigare sagt kommer det att bli en mycket 

dyrare lösning för stockholmarna, frågan är hur mycket dyrare.  

 

Vi kräver ett stopp för privatiseringen och utförsäljningen av 

Stockholm. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Kadir Kasirga m.fl. (S) anmälde ett särskilt 

uttalande enligt nedan: 

 

Slakthusområdet är ett av Stockholms stora 

stadsutvecklingsområden där tusentals nya bostäder ska byggas 

tillsammans med arbetsplatser, handel och service. Att 

grundskole- och gymnasieutbyggnaden i området funnits med 

från ett tidigt skede i processen är viktigt. Atrium Ljungberg är 

en stor aktör i utvecklingen av området och har även ansvar för 

uppförandet av den nya gymnasieskolan.  

 

Ärendet lyfter ett antal orosmoln som vi delar. Det handlar 

bland annat om elevernas möjlighet till utomhusvistelse då 

skolgård saknas. Detta planerar att lösas med en terrass på fjärde 

våningen. Möjligen är detta den bästa lösningen utifrån 

projektets förutsättningar, men vi menar att man även framåt i 

processen måste beakta möjligheter för elevernas utevistelse 

också på omkringliggande ytor, exempelvis närliggande parker. 

Detta hänger samman med den andra stora utmaningen som rör 

angöring av transporter till skolan. Det rör främst varor och mat 

till skolan, men även elevernas skolväg måste räknas in här. 

Med avsaknad av skolgård kommer troligen fler elever röra sig 

på vägar och gångstråk i anslutning till skolan under raster och 

detta måste tas hänsyn till i planeringen. Det är därför bra att 

stadsbyggnadskontoret tar ett omtag gällande 

transportsituationen runt skolan.  

 

Slutligen menar vi att SISAB och utbildningsnämnden måste 

hålla stort fokus på kostnader i projektet. Vi vet av erfarenhet att 
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den här typen av upplägg riskerar att leda till stora 

hyreskostnader och därmed bli väldigt dyrt för staden på sikt. Vi 

uppmanar därför till största vaksamhet på att hyressättningen 

blir rimlig för staden över tid.   
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§ 6  

Skolgårdsutveckling: fokus hälsa och hållbar grönska 
Förslag till inriktningsbeslut 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

inriktningsförslag för skolgårdsutveckling på fem skolor till 

en uppskattad hyresgenererad kostnad om cirka 23,6 mnkr 

med en beräknad tillkommande första årshyra om cirka 2,4 

mnkr. 

 

 
Ärendet 

Förvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 14 

december 2021, dnr 2.6.3–7960/2016. 

 

Utbildningsnämnden beslutade år 2015 om ett pilotprojekt för 

att utvärdera och förbättra arbetssätt för utveckling av 

skolgårdar. Utbildningsnämnden har därefter varje år, med 

undantag av 2020, beslutat om skolgårdsutveckling för cirka 

fem nya skolor. Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar om 

ett inriktnings-förslag för skolgårdsutveckling på fem skolor 

med en uppskattad hyresgenererande kostnad om cirka 23,6 

mnkr. En särskild satsning görs på fysisk aktivitet, hälsa och 

hållbar grönska. Elevinflytande säkras genom att elevgrupper på 

respektive skola är delaktiga i processen. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning, 

i samverkan med grundskoleavdelningen och SISAB. 

 

Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 

samverkansgruppen den 18 januari 2022. Ärendet har även 

behandlats av utbildningsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor vid sammanträdet den 19 januari 2022. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

inriktningsförslag för skolgårdsutveckling på fem skolor till en 

uppskattad hyresgenererad kostnad om cirka 23,6 mnkr med en 

beräknad tillkommande första årshyra om cirka 2,4 mnkr. 
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Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut 

och förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med 

detta.  

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Kadir Kasirga m.fl. (S) och Tina Kratz m.fl. 

(V) anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Det är glädjande att förvaltningen återigen upptar 

skolgårdsprojektet som startades under förra mandatperioden 

men som sedan stoppades av den grönblå majoriteten i ett led av 

alla de kraftiga besparingar som gjorts på utbildningsområdet 

under innevarande mandatperiod. Följden av det är att minst tio 

skolor inte fått sin skolgård förbättrad jämfört med om projektet 

fått fortlöpa. Tyvärr är det ytterligare ett exempel på hur stadens 

barn och unga får betala priset för den grönblå majoritetens 

nedskärningar. 

 

En grundförutsättning för möjligheterna att skapa en hälsosam 

och pedagogisk utemiljö med hållbar grönska är skolgårdarnas 

yta. I det pågående arbetet anser vi därför att det även är viktigt 

att ta fram riktlinjer som fokuserar på skolgårdarnas 

lekvärdesfaktorer som tar hänsyn till de lokala förutsättningarna.  

 

Vi anser även att det även behövs en plan för kompletteringar 

som är nödvändig för att säkra en likvärdig skolgårdsmiljö över 

hela staden. Då kan även aspekter som hur intensiv driften och 

med hur täta intervaller av utemiljön behöver upprustas för att 

klara av det högre slitage som en mindre yta utsätts för. Detta 

kan även vara ett sätt att möta det ökade slitaget på gårdarnas 

som är en följd av den ökade uteverksamheten. 
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§ 7 
 

Språkutveckling i grundskolan 
Yttrande till Stadsrevisionen, dnr. RVK 2021/82 
 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till Stadsrevisionen som 

svar på remissen. 

 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

 
Ärendet 

Förvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 4 

januari 2022, dnr 1.4.1–8260/2021. 

 

Stadsrevisionen har överlämnat rapporten ”Språkutveckling i 

grundskolan, nr. 5 2021” till utbildningsnämnden för yttrande. 

Granskningen visar att det finns strategier för det 

språkutvecklande arbetet och att skolorna erbjuds stöd i detta. 

Revisionskontorets sammantagna bedömning är samtidigt att 

systematiken i det språkutvecklande arbetet i grundskolan 

behöver utvecklas för att tillgodose elevers behov och för att 

öka likvärdigheten mellan skolor. 

 

Revisionskontoret beskriver områden där även förvaltningen 

identifierat utvecklingsbehov. Pågående generella och lokala 

förbättrings- och utvecklingsinsatser kommer därför att fortsätta. 

Detta kommer att ske med utgångspunkt i analys av aggregerade 

data och ske bland annat genom utbildningar till lärare i att 

använda språkbedömning. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen. 

 

Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 

samverkansgruppen den 18 januari 2022. Ärendet har även 

behandlats av utbildningsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor vid sammanträdet den 19 januari 2022. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till Stadsrevisionen som 



 Sammanträdesprotokoll 

Nr 01/2022 

Sida 15 (21) 

2022-01-27 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

svar på remissen. 

 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut 

och förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med 

detta.  

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Kadir Kasirga m.fl. (S) och Tina Kratz m.fl. 

(V) anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Stadsrevisionens konstaterande om att utbildningsnämnden i 

nuläget inte fullt ut kan säkerställa elevers behov av 

språkutveckling är synnerligen allvarligt givet hur viktigt det 

svenska språket är för elevernas förutsättningar av klara 

kunskapsmålen. För att hantera de besparingar som gjorts på 

skolan under det grönblå styret har skolor behövt minska sin 

kostym istället för att ge verksamheten bättre förutsättningar att 

arbeta med de befintliga verktyg som finns. En förstärkt 

bemanning, ökad lärarbehörighet och ett fritidshemslyft krävs 

för att ge skolorna bättre förutsättningar att säkerställa alla 

elevers behov av språkutveckling.  

 

Det är viktigt att de förslag som lyfts fram i rapporten 

genomförs för att kunna tillgodose elevers behov och för att öka 

likvärdigheten mellan skolor. En grundförutsättning för ett 

skärpt arbete för ökad språkutveckling är att grundskolan ges 

betydligt bättre förutsättningar än vad de har idag. I 

analysarbetet bör det även framgå personaltäthet, 

utbildningsnivå och kompetens och vilka ekonomiska resurser 

som fritidshemmens personal ges för att kunna genomföra 

språkutvecklingsarbetet. En stärkt grundbemanning och 

förutsättningar för skolpersonalen att använda sig av och följa 

upp till exempel Läsa, Skriva, Räkna-garantin behövs och det 

fodrar en politik som prioriterar skolan framför 

skattesänkningar.  

 

Revisionskontorets rapport visar på att arbetet med att förstärka 

språkinlärningen i grundskolan behöver utvecklas genom att 

stärka delar av det systematiska kvalitetsarbetet, där särskild 

fokus bör läggas på analys och uppföljning. Vi ser därför fram 
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emot att läsa förvaltningens aggregerade analys nu när det finns 

ett fungerande digitalt systemstöd. 

 

 

Martin Westmont (SD) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

nedan: 

 

Sverigedemokraterna har under väldigt många år påpekat vikten 

av att goda kunskaper i det svenska språket är en 

grundförutsättning för en fungerande och givande skolgång. Vi 

anser att det svenska språket ska prioriteras och fortsätta ha en 

särställning i skolan. Svenska språket försvinner alltmer i vissa 

områden i Stockholms stad, det är en oroväckande utveckling 

som Sverigedemokraterna har påtalat i decennier. Att barn i 

tidig ålder kommer i kontakt med en god undervisning i svenska 

är viktigt för att bli en del av det svenska samhället och 

sedermera känna en samhörighet till det. 
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§ 8 

 
Vägar till ett tryggare samhälle (SOU 2021:85) 

Remiss från kommunstyrelsen, dnr 2021/1622 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 

som svar på remissen. 

 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

 
Ärendet 

Förvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 27 

december 2021, dnr 1.6.1–9598/2021. 

 

Kommunstyrelsen har remitterat betänkandet ”Vägar till ett 

tryggare samhälle" (SOU 2021:85) till utbildningsnämnden för 

yttrande. Delbetänkandet beskriver brottlighetens struktur och 

utveckling över tid samt samhällets ansvar för och arbete med 

att ge information, stöd och skydd till personer som utsatts för 

brott. Betänkandet innehåller bland annat förslag om utökade 

uppdrag om att sammanställa relevant kunskap 

(Brottsoffermyndigheten) och ta fram en vägledning till 

kommunernas socialtjänster (Socialstyrelsen) samt om 

utvecklad skriftlig information till brottsoffer 

(Polismyndigheten).   

 

Förvaltningen ställer sig i huvudsak positiv till de förslag som 

föreslås för att skapa likvärdighet och tillgängligt stöd för alla 

som utsatts för brott i Sverige. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen. 

 

Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 

samverkansgruppen den 18 januari 2022. Ärendet har även 

behandlats av utbildningsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor vid sammanträdet den 19 januari 2022. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 
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1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 

som svar på remissen. 

 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut 

och förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med 

detta.  
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§ 9 

Ändring av reglementen för vissa facknämnder samt 

stadsdelsnämnderna 

Remiss från kommunstyrelsen, dnr. KS 2020/1358 
 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 

som svar på remissen. 

 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

 
Ärendet 

Förvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 24 

januari 2022, dnr 1.6.1–429/2022. 

 

Kommunstyrelsen har remitterat förslag till ändringar i 

reglemente för utbildningsnämnden, föranlett av 

kommunfullmäktiges beslut om budget för Stockholms stad år 

2020. Ansvaret för att tillhandahålla omsorg på obekväm 

arbetstid överfördes från stadsdelsnämnderna till 

utbildningsnämnden år 2020. Denna förändring föreslås nu 

införas även i utbildningsnämndens reglemente. 

Utbildningsförvaltningen har inga invändningar emot detta. 

Förvaltningen föreslår samtidigt att ytterligare en förändring 

görs i reglementet som grund för den korttidstillsyn som vissa 

av förvaltningens särskolor sedan många år bedriver och som 

tidigare har funnits med i reglementet. Förvaltningen föreslår att 

utbildningsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet och 

överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts av ledningsstaben i samverkan med 

förskoleavdelningen, grundskoleavdelningen och 

gymnasieavdelningen. 

 

Förvaltningen har haft dialog med såväl stadsledningskontorets 

juridiska avdelning som socialförvaltningen angående förslaget 

om korttidstillsyn. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 
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1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 

som svar på remissen. 

 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut 

och förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med 

detta.  
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§ 10 

Övriga frågor 

Skrivelser för beredning 

Anmälan görs av inkomna skrivelser till utbildningsnämnden 

enligt nedan. 

 

1. Skrivelse från Vänsterpartiet angående vikten av att hantera 

risken för smittspridning. 

 
Beslut  
Utbildningsnämnden överlämnar skrivelsen till 

utbildningsförvaltningen för beredning. 

 

 
Fråga angående Hövdingagården 

Vice ordföranden Kadir Kasirga m.fl. (S) frågar hur 

förvaltningen arbetar med situationen kring Hövdingagården, 

Aspudden. 

 

Utbildningsdirektör Lena Holmdahl svarar att utredning kring 

möjliga lösningar pågår.  

 

Beslut  

Utbildningsnämnden tackar för informationen. 


